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. . . Ni dovolj, da z glohokim spoštovanjem ponovno
izrečemo vse priznanje in zahvalo našč družbe borcem za
njihova velika dejanja. Potrebno je veliko več. Čvrsto se
moramo zavedati. da se bomo vsak na svojem delovnem
mestu odločneje zavzemali za uveljavianje tistega duha.
ki je bil značilen za borce, duha visoke morale in ctike.
plemenitega tovariškega odnosa do sočloveka. resnične
solidarnosti. velike odgovomosti in brezkompromisnosti
pri doslednem izpolnjovanju dogovorjenih nalog. V se-
danje težave smo zabredli predvsem zato, ker nismo
dovolj spoštovali tega duha. Iz tega pa sledi. da bomo
gospodarske težave presegli samo če bomo na de lu«go-
tavljali spoštovanje visokih moralnih in etičnih načel
socialistične samoupravne družbe. To velja tako za naše
osebno kot ludi za naše kolektivno vedenje, .

. . . Mi ne potrebujemo. razkošnih proslav, bogatih de-
koracij in velikih tribun. Potrebujemo pa tovariška sreča-
nja, na katerih starejši in mlajši v sproščenem pogovoru
in pristnih stikih obravnavamo naše sedanje probleme in
skupno utiramo pot napredku. Za ta namen nam niso
potrebna velika družbena sredstva. Današnja proslava je
dokaz, da se to da doseči tudi s skromnimi družhenimi
sredstvi, saj se je prav tu pokazala visoka stopnja samofi-
nanciranja udeležencev proslave. Takšen lep primer je
bil pred nekaj meseci tudi ob srečanju nekdanjih briga-
dirjev mladinskih delovnih brigad iz vse Slovenije, ki je
bilo v Ljubljani. Srečanje je bilo organizirano na načelu
samofinanciranja. Vsi udeleženci srečanja so bili zado-
voljni in so zahtevali več takšnih srečanj v prihodnje. No
torej utemeljena dilema za ali proti tovariškim sreča-
njem. Mislim, da je edino upravičena usmeritev na skro-
mna lovariška srečanja, za katera niso potrebna velika
družbena sredstva. Bistveno jo, da na teh tovariških

srečanjih dosežemo pravo vsebino. Ta pa se v prvi vrsti
nanaša na naše bolj učinkovito delovanje...

. . . Razne omejitve sprejemamo samo kot začasne
ukrepe. Zavedamo pa se, da nam perspektivo odpira
samo povečevanje proizvodnje, večja kvaliteta, boljše
gospodarjenje, večji izvoz na konvertibilne zahtevne
trge, večji dohodek.

Čimprej je treba odpraviti tudi takšne restriktivne
ukrepe kot je obvezni polog za prehod čez qjejp. Ne
smemo dovoliti, da bi z podaljšanjem pologa kompromi-
tirali tisto. po čemer je Jugoslavija dobila poseben sloves
v svetu. s politiko odprtih meja. Mi upravičeno smatra-
mo. da je politika odprtih meja eden bistvenih sestavnih
delov socialističnega samoupravljanja. Odpravo pologa
naj bi zamenjali z bolj premišljenimi in učinkovitimi
ukrepi, ki bodo kontrolirali odliv dinarskih in deviznih
sredstev. Vsi se strinjamo, da je treba uvesti zelo ostre

• ukrepe proti švercerjem. Imamo vse možnosti, da z zao-
stritvijo na tem področju preprečimo negativne tokove.
Zagotoviti pa moramo v vsakem pogledu nadaljevanje
politike odprtih meja.

V zadnjih letih smo bili premalo odločni proti razra-
ščanju neupravičenih socialnih razlik, proti pojavom bo-
gatenja. ki niso rezultat dela, ki so posledice špekulacij in
bogatitve na račun delovnih Ijtidi. Potrebujemo takšno
davčno politiko, ki ne. bo samo fiskalna. ki ne bo imela
samo ža cilj zagotoviti sredstva za proračune, temveč, ki
bo v družbeni funkciji odpravljanja, kali vsaj zmanjševa-
nja neupravičenih socialnih razlik... .

.. .Odločno se moramo upreti tudi takšnim deviantnim
pojavom, kot je na našem trgu prodaja mnogih izdelkov
za tki. dinarje deviznega porekla. Ljudje upravičeno
protestirajo. Dinar je in mora biti edino plačilno sredstvo
na našem jugoslovanskem trgu.. .


